

# CIGARTIME TASTING CLUB

## 雪茄時刻雪茄俱樂部

### Cigar Time Membership Scheme

1. For a regular membership, the fee structures would be in two tiers:
  - For the first 100 members, annual fee is HK\$3,800 ;
  - For the rest, membership annual fee is HK\$5,800 ;
  - An additional 3-month fee waiver will be provided to particular members but subject to Directors' approval.
2. Membership privileges:
  - Cigar tasting room is exclusive for members only ;
  - 20% discount on regular price purchase of cigar ;
  - Enjoy audio and video facilities, including broadband service, in our cigar tasting room and can bring one guest together per visit ;
  - Additional guests accompanied with members should buy a minimum one regular price cigar per head from our company in order to enjoy the cigar tasting room facilities ;
  - Members are eligible to join our special events held in each year; e.g. Trips to Cuba to visit cigar factory, wine tasting gathering, special cigar tasting events, and given priority in purchasing limiting cigars and packages etc.
3. Annual locker fee is HK\$3,000 and all lockers are exclusive to members only.
4. For clients with one off purchase of cigar over HK\$38,000 at the original price. We will provide a 12-month membership plus 12-month rent free locker to them.
5. We will arrange special cigar tasting packages at 25% discount on regular price every month for members.
6. All members and guests can only consume cigars inside the cigar tasting room. Additional food and beverage will be separately provided by Excelsior Hotel to our members and guests inside the cigar tasting room.
7. Cigar tasting room can only taste cigars from our company and cigar locker can only store cigars from Cigar Time. Should any disputes arise, the decision of Cigar Time shall be final.
8. The above offers cannot be used in conjunction with other special discount offers. Cigar Time reserves the right to amend the terms and conditions at any time.

# CIGARTIME TASTING CLUB

## 雪茄時刻雪茄俱樂部

### 雪茄時刻雪茄俱樂部會籍

1. 會籍按照以下兩種級別收費：
  - 首一百名登記之新會員，年費為港幣三仟八百元正；
  - 首一百名後登記之新會員，年費為港幣五仟八百元正；
  - 個別會員若得到雪茄俱樂部會長批准，可獲額外豁免會費三個月。
2. 會員專享權益：
  - 雪茄品嚐室供會員專用；
  - 以正價惠顧各款雪茄享八折優惠；
  - 會員每次到訪，可攜同一位貴賓入內，並享用雪茄品嚐室內提供之一切視聽娛樂設施，包括無線上網；
  - 隨會員到訪之其他貴賓，須以正價惠顧雪茄時刻任何雪茄一支或以上，方可享用雪茄品嚐室內之一切設施；
  - 會員每年可獲邀出席由雪茄時刻舉辦之各類活動；包括組團遠赴古巴，參觀當地之雪茄製造廠、美酒品嚐會、各類雪茄品嚐活動、及限量版雪茄優先定購服務等。
3. 雪茄儲存櫃只供會員使用，年費為港幣三仟元正。
4. 凡顧客一次過以正價惠顧雪茄時刻各類雪茄滿港幣三萬八仟元，可獲贈送雪茄俱樂部會籍一年，並免費享用雪茄儲存櫃十二個月。
5. 會員尊享以優惠價格(正價貨品七五折)，惠顧每月精選之雪茄品嚐套裝。
6. 會員及貴賓只限於雪茄品嚐室內品嚐雪茄，各式餐飲服務由怡東酒店提供。
7. 請勿在雪茄俱樂部享用外來雪茄、及儲存外來雪茄於雪茄儲存櫃內。如有任何爭議，雪茄時刻保留最終決定權。
8. 各項會員購物優惠不可與其他優惠共同使用；雪茄時刻保留隨時修改以上優惠之權利。